
 
    Podružnica “Hrvatske autoceste” 

                    Širolina 4, Zagreb 

 
 

Sjedište: Širolina 4, Zagreb / ured: Slavonski Brod, p.p. 710; tel: +385 35 213 002; fax: +385 35 213 074; OIB: 84712436363; www.ncs.hr 

        ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ogulin, 9. veljače 2017. 
  
 

Zapisnik 
sa 105. sjednice Izvršnog odbora podružnice Hrvatskih autocesta  

Nezavisnog cestarskog sindikata 
     
 
Prisutni: B. Katalinić, M. Mataija, J. Bićanić, I. Antunović, I. Šokčević, S. 
Kovačić, S. Gredelj, R. Kurteš, M. Miloš, M. Vrljić, D. Vukoje, S. Hrvoj, Z. 
Ćavar, G. Kokanović, I. Jadrijević, N. Rakić, K. Knežević, G. Jovančević, Z. 
Bobanović, D. Svirčić, I. Markovina, J. Jurašin, M. Barbir, D. Dundić, M. 
Šalina, D. Koren, D. Margeta, M. Bukovac, G. Pintek, G. Kolar, I. Muminović, 
V. Ožvatić, M. Andrašek, R. Ramić , J. Hovorka , I. Horvat, D. Ožanić, R. Silić, 
S. Mrvoš, M. Grčić, Ž. Gržetić, D. Franković,  V. Gazivoda, D. Daskal, M. 
Kulović, Z. Vodopić, N. Pendo , D. P. Novoselec, T. Dugi, N. Hižman, T. 
Bertović, B. Jolić, Z. Hovorka, A. Kasunić 
 
Ostali prisutni: S. Slapernik-Cipar, Z. Lovrić, M. Stanić, M. Ivandić 
 
Zapisničar: M. Ivandić 
 
Redovnu sjednicu Izvršnog odbora sazvao je i vodi predsjednik podružnice 
Anđelko Kasunić. Sjednici prisustvuje 54 od 62 člana Izvršnog odbora. 
Sjednica započinje u 11.00 sati jednoglasnim usvajanjem dnevnog reda.  
 
 
Dnevni red: 
 
1.    Restrukturiranje društava HAC, ARZ i HAC-ONC 
2.    Izbori za radničko vijeće u HAC-u i HAC-ONC-u  
3.    Financijsko izvješće za 2017. 
4.    Razno 
 
 
AD I. Restrukturiranje društava HAC, ARZ i HAC-ONC 
 
Goran Jovančević: U relativno kratkom periodu čekaju nas velike borbe jer se 
iz preporuka Svjetske banke za restrukturiranje cestarskih tvrtki daje zaključiti 
kako je preporuka Vladi RH da je radnika i do 40 posto viška, što mi znamo 
da nije realno stanje, ali to treba obraniti. Nadalje, predložen je plan 
smanjenja naplata i prelazak na satelitsku naplatu – u prvoj bi fazi trebalo 
provesti maksimalnu beskontaktnu naplatu, a kroz pet godina prijeći na 
potpunu satelitsku naplatu. Daljnje njihove preporuke za održavanje autocesta 

http://www.ncs.hr/


sadrže ono na što mi godinama upozoravamo, ali to sada dolazi s višeg nivoa 
pa vjerojatno izgleda važnije. Po njihovom, više ne trebaju COKP-e, ne 
trebaju kuhinje ni čistačice, sve može u outsourcing.  
 
 
Mijat Stanić: Ove prijedloge radila je agencija za Svjetsku banku i to su 
moguće opcije. Tko god kaže kako će biti, ne govori istinu jer odluka nije 
donesena i još ništa se točno ne zna. Za nas su ovdje bitne samo dvije stvari: 
broj radnika i outsourcing. Logično se nameće da više outcoursinga znači 
manje stalno zaposlenih radnika. Mi smo skupljali potpise protiv toga i u tome 
smo uspjeli jer je praksa pokazala da je to čisto iskorištavanje ljudi. Nadalje, u 
svim predloženim opcijama smanjenja broja radnika nemaju smisla jer su 
veliki troškovi zbrinjavanja radnika, kupovine novih automata i sl., a svakako 
se prelazi na satelitsku naplatu kroz 5-10 godina. Na kraju, najvažniji je 
socijalni moment, država mora voditi brigu o svakom svom radniku, a 
pogotovo kada je to jeftinije od drugih opcija.  
 
Anđelko Kasunić: Kakva će biti odluka Vlade RH, ne znamo, i mi kao NCS na 
to ne možemo utjecati, ali naš je prioritet ustrajati na tome da se 
restrukturiranje provodi na tri godine, da odlaze isključivo ljudi koji žele i da 
nema otkaza. 
 
 
 AD II. Izbori za radničko vijeće HAC i HAC-ONC 
 
Mijat Stanić: Izbori za radničko vijeće, koje nam predstoji u šest firmi našeg 
sindikata, sada nam je najvažniji zadatak. Kako se nalazimo pred 
ujedinjenjem sa SRHCA-om, prijedlog je da se ide s jedinstvenom listom. 
Želim zahvaliti našim kolegama koji su bili u dosadašnjem sastavu radničkog 
vijeća na iskrenom i predanom radu kojim su dali veliki doprinos pozitivnoj 
slici našeg sindikata. 
 
Anđelko Kasunić: Pred vama je lista prijedloga za nove članove radničkog 
vijeća te vas molim da je prokomentirate i provedete raspravu. 
  

Članovi RV Opis - djelatnost Zamjenici članova 
RV 

Opis - djelatnost 

Mijat Stanić Sindikat Ivana P. Bogeljić Blagajnik NP Đakovo –
NP Osijek 

Anđelko Kasunić Sindikat Nenad Rakić Električar – TJO Lučko 

Mario Andrašek Blagajnik NP Sv.Helena –
NP Goričan 

Ibrahim Muminović Blagajnik NP Sv.Helena –
NP Goričan 

Zlatko Ćavar Blagajnik Ivanja Reka Stjepan Hrvoj Blagajnik –NP Bregana 

Dario Franković Vratar  TJO Lučko Stjepan Gredelj Vozač -TJO Kutina 

Ivica Antunović Blagajnik NP Novska 
– NP Sl. Brod istok 

Miroslav Vrljić Vozač – TJO Sl. Brod 

Mladen Grčić Analitika NP Karlovac Stjepan Ivanišević Blagajnik – NP Rupa 

Dorijan Ožanić Vozač Delnice Zdravko Vodopić Poslovođa –TJO Rupa 



Goran Jovančević Skladištar Maslenica Jeroslav Jurašin Voditelj TJNC Prgomet – 
Ploče 

Mladen Latinac SRHCA Branko Radošević SRHCA 

Mario Soldan SRHCA Ive Dodig SRHCA 

Nataša Pendo Grupa za obračun plaća Tanja Bertović Pravni odjel 

Ivan Markovina Vatrogasna postrojba Radmila Ramić Vatrogasna postrojba 

  
Po provedenoj raspravi, prijedlog je glasovanjem prihvaćen s tri suzdržana 
glasa. 
 
 
Anđelko Kasunić: Što se tiče sastavljanja biračkih odbora, želim naglasiti da 
su birački odbori sve tehničke jedinice održavanja, naplatne postaje Bregana, 
Sv. Helena i Karlovac. Po tim biračkim mjestima mi predlažemo po dva člana i 
zamjenika koji će nas zastupati. 
 
Slijedom dosadašnjeg rada, moj prijedlog za izborni odbor je Ivica Valerijev 
(uz Marinu Ivandić).  
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
 AD III. Financijsko izvješće za 2017. 
 
Anđelko Kasunić: Kako se današnja rasprava oduljila, a ova točka je dosta 
opsežna, predlažem da se prebaci za mjesec ožujak.  
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
AD IV. Razno 
 
Anđelko Kasunić je izložio prijedlog solidarnih pomoći za ovaj mjesec: 
 
- B. D. - 1.000,00 kuna 
- Z. S.- 2.500,00 kuna 
- B. M. - 2.000,00 kuna 
- N. R. - 1.500 kuna 
- P. A. - 2.500,00 kuna 
- S. A. - 2.500,00 kuna 
- G. I. - 1.000,00 kuna 
- Š. V. - 2.000,00 kuna 
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Izložio je i zamolbu naših kolega iz TJ Zagvozd. Članovi su planinarske 
ekspedicije koja polazi na Himalaju te mole pomoć NCS-a. Predlaže da im 
doniramo 2.000,00 kuna. 
 



Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
     
 
Mijat Stanić: Želim vas samo izvijestiti o onome što ste vidjeli na portalima i u 
medijima. U tvrtci EGIS smo sklopili novi vrlo kvalitetan kolektivni ugovor po 
kojem su i uz neke uštede radnici prošli bolje nego do sada. To smatramo još 
jednim od naših velikih uspjeha jer to nam je i smisao postojanja kao 
sindikata. 
 
Sastanak je završio u 16.00 sati.     
     
                                                                                         
Predsjednik Podružnice 
Anđelko Kasunić  

 


